
Sportraad Aartselaar  Verslag algemene vergadering 11 januari 2024 

Aanwezig: 
Afgevaardigde(n) van: 

AVKA, Rita Serveert, SVAZ, Get Wild, TTC, Wandelclub-PASAR-A’laar, ST Jong en Vrij, Up2skate, SVAT, 
A'laar petanque club, Lagoondivers, SJKT Juno Kata, ABBC, Katsu, KSVA, Tori, WTC Ten Dorpe, Ki Chin 
Tai, Pelican bv, ABC Shuttle, ARBC 

Voorzitter sportraad (Maria Verbeeck) 

Ondervoorzitter sportraad (Frank Baart) 

Penningmeester sportraad (Harry Gijbels) 

Secretaris sportraad (Anita Braeckmans) 

Sportpromotor (Els Verbruggen) 

Diensthoofd sport en jeugd (Pascal Declerck) 

Stafmedewerker sport en jeugd (Vincent Piette) 

Schepen van Sport (Bart Lambrecht) 

Verontschuldigd:  

Afwezig: Antwerp Golf School, De Ster van Aartselaar, WTC 't Heiken Vooruit, WTC ’t Schrijverke, 

Capoëira 1000  

 

1. Verwelkoming door voorzitter Maria Verbeeck 
Beste sportvrienden, van harte welkom op onze AV 2024. Bij de start van een nieuw kalenderjaar wil 
ik jullie allen een gelukkig, voorspoedig, maar vooral sportief 2024 toewensen. En 2024 heeft voor 

ieder van ons hopelijk alweer iets in petto;  voor de ene goed, voor de andere iets minder. 2024 is 
ook het jaar van de verkiezingen, en samen met de voorzitters van Cultuur- en Jeugdraad zijn wij 

alvast gestart met het opmaken van een memorandum. Op vlak van sportinfrastructuur zijn er de 
voorbije jaren heel wat verbeteringen en vernieuwingen gebeurd, maar neemt niet weg dat er nog 
zaken in de vergeethoek zitten. Het opmaken van het memorandum is dan ook het moment om uw 

noden en problemen aan te kaarten. Daarom nodigen de voorzitters van de adviesraden U, uw 

bestuur en uw clubleden, dan ook graag uit om deel te nemen aan een infovergadering, die doorgaat 
op dinsdag 20 februari e.k. 

Noteer die datum alvast nu reeds in uw agenda, want ik durf hopen op een massale opkomst vanuit 
het sportveld. Het wordt zeker geen saaie bedoening, maar een fijne avond, met leuke  intermezzo's 

en lekkere drankjes. Officiële uitnodiging met bijkomende info volgt. 

 

 
2. Participatie- en netwerktraject ‘Ontvang een inburgeraar in je vereniging’ 
Gerrit Bernaerts geeft een toelichting bij z’n presentatie (zie bijlage). 
 
Wandelclub-PASAR-A’laar: hoeveel inburgeraars zijn er al geweest in Aartselaar? Ongeveer een 
twintigtal. 
 
3. Goedkeuring verslag AV 12 januari 2023 



Het verslag van deze Algemene vergadering werd naar de sportclubs toegestuurd via mail op 
15/2/2023. 
De penningmeester van de sportraad, Harry Gijbels, werd niet genoteerd als aanwezig. 
Goedgekeurd. 
 
 
4. Binnengekomen post 
Post en mails worden steeds doorgestuurd aan alle clubs, op het ogenblik dat onze sportdienst deze 
ontvangt. Ook in ieder verslag RvB wordt de ingekomen post vermeld. 
 
Via de post ontvangen:  
Geen 
Via de mail ontvangen: 
Geen 
 
 
5. Financieel verslag 2022 
De powerpoint wordt overlopen door de penningmeester Harry Gijbels (zie bijlage). 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 
 
 
6. Goedkeuring jaarverslag 2023 
De powerpoint wordt overlopen door Anita Braeckmans (zie bijlage). 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 
 
 
7. Stand van zaken sportpromotie 2023 
De powerpoint wordt overlopen door Els Verbruggen, Piette Vincent & Anita Braeckmans (zie 
bijlage). 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 

 

8. Sportpromotie 2024 
De powerpoint wordt overlopen door Els Vebruggen & Anita Braeckmans (zie bijlage). 
Opgelet! De sportsnoepdag gaat een week later door, namelijk op 13/9/24. 
De algemene vergadering geeft unaniem zijn positief advies. 
 
 
9. Kalender 2024 
Wordt uitgedeeld en overlopen (zie bijlage). 

 

10. Investeringen & Beleid Sport & Sportcentrum 2019-2024 
Schepen van Sport Bart Lambrecht overloopt eerst het gerealiseerde (zie bijlage). 
Dit jaar op de planning: 

- Verledding sportcentrum voor een betere verlichting. Kostprijs iets meer dan 100.000 euro. 
- Aanleg weide naast zwembad: aanleggen van bufferbekken waar over en tussen 

wandelpaadjes komen, aanleg hondenweide 
- In het noorden: natuurspeeltuin ter vervanging van huidige speeltuin, nog een stukje grond 

met invulling door SVAT, afwatering naar beken achteraan 
- Parking: parking aan sporthal blijft behouden, renovatie en uitbreiding tot 225 plaatsen, 

meer minder-valide parking, extra fietsenstalling, noordelijk stuk met niet water doorlatende 



ondergrond voor eventuele sport- en spelactiviteiten, grote bushalte (ingebruikname januari 
2025), elektrische laadpalen (Hoppinprincipe), tijdens de werken zal het huidige aantal 
parkingplaatsen ter beschikking blijven 

 
Bart Lambrecht bedankt iedereen voor de geweldige samenwerking tot nu toe! 
 

11. Nieuws vanuit de sportdienst 
Pascal Declerck geeft graag enkele aanvullingen bij de uiteenzetting van Bart. 
De werken hadden reeds verder moeten staan, maar de weergoden hebben er anders over beslist. 
Het grondwater dienst eerst te dalen. 
Verdere plannen: reparatie van omheining achter ’t Sportzicht, weg tussen nieuwe parking en tennis 
wordt vernieuwd alsook weg tussen sporthal en voetbalterrein B, de skaterampen verdwijnen en 
waarschijnlijk vervangen door een 3x3 basketbalterrein. 
De gestarte werken aan het fietspad tussen het sportcentrum en de Baron van Ertbornstraat zullen 
ongeveer één maand duren. Daarna wordt het stuk tussen de Kleistraat en de Kontichsesteenweg 
aangepakt. 
 
Pascal Declerck dankt Bart voor de 11-jarige samenwerking. 
 
 
12. Varia 

- Lagoondivers: wat met de plannen betreffende De Leonaar? 

Momenteel onhaalbaar door een te hoge kost. Het project is niet echt opgeborgen. Het 

dossier ligt mee op tafel, maar zal afhangen van de beleidskeuze e.d. 

Uitstel is geen afstel. 
- Voor de bijscholing van oktober dacht de RvB aan EHBO. Is dit een goed idee? Blijkbaar 

gebeurt dit wel in sommige clubs, maar men kan dit nooit genoeg hebben. 

- Pascal Declerck kondigt aan dat Anita Braeckmans dit jaar op pensioen gaat. Na de 

paasvakantie verlaat ze ons. 

 
 

13. Nieuwjaarsreceptie 
Dank voor jullie aanwezigheid en medewerking. Mogen wij jullie allen uitnodigen om het glas te 
heffen op het nieuwe jaar. Een welgemeend “Dank u wel” aan de tappers van dienst: Elke, Bart, 

Frank en Walter. Bij hen kan je terecht om drankjes naar keuze te bestellen. Met een natje en een 
droogje gaan wij klinken op een sportief 2024, een jaar vol nieuwe uitdagingen. 

 
Voor het verslag, 
Anita Braeckmans 
secretaris 
 


